
Protokół nr  12/ 2022

Z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji Gminy w dniu 19.12.2022 r.

       Posiedzenie  otworzyła  Pani  Małgorzata  Kozubek  –  przewodnicząca  Komisji  do  spraw 
Inwestycji.

W obradach komisji uczestniczyli członkowie:

- Komisji do Spraw Inwestycji, wg. załączonej listy obecności,

oraz Pan Tomasz Lato – Wójt Gminy Masłów, Pani Monika Dolezińska - Włodarczyk – Wicewójt 
Gminy Masłów, Pan Zbigniew Zagdański - Sekretarz Gminy Masłów, Pan Robert Szechnicki – 
Skarbnik  Gminy  Masłów,  Pan  Dariusz  Korczyński  –  Kierownik  Referatu  Budownictwa 
i Gospodarki Przestrzennej, Pani Agnieszka Borycka – Kierownik Referatu Promocji i Rozwoju 
Gminy, Pani Anna Kucmin – Kierownik Referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska, Pan Jan Reklewski – Dyrektor Świętokrzyskiego Parku Narodowego.

Tematyka posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.
5. Projekt uchwały w sprawie:
a) zmiany uchwały budżetowej Gminy
b)       zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 2029
c) zmiany uchwały nr XLIV/443/2017 Rady Gminy Masłów z dnia 28 grudnia 2017 roku            

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2018-2023
d) udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego
e)        przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 1 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Drugi na terenie gminy Masłów
f) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Wola Kopcowa na terenie gminy Masłów
g) przystąpienia do sporządzania zmiany nr 2 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Wola Kopcowa na terenie gminy Masłów
h)       wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy Masłów
6. Zajęcie stanowiska przez Komisję w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Masłów    
działek nr 969/3 o pow. 0,1336 ha i nr 969/4 o pow. 0,1375 ha położonych w Masłowie Pierwszym.
7.  Sprawy inne
8.  Zakończenie obrad
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Ad. 1

Otwarcie posiedzenia.

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy 
Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 4 listopada 
2020 roku, poz. 3838) w dniu 19 grudnia 2022 roku o godzinie 13:00 w Sali Samorządowej Urzędu 
Gminy - obrady w trybie hybrydowym (stacjonarno – zdalnym), Przewodnicząca Komisji do spraw 
Inwestycji – Pani Małgorzata Kozubek otworzyła obrady komisji.

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu komisji uczestniczy 6 z 7 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad. 3

              Przyjęcie porządku obrad.
Nie zgłoszono uwag w tym punkcie.

Głosowanie:

Za – 5; przeciw – 0; wstrzymujących się – 0; nieobecni – 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr 
Szymczuch
NIEOBECNI (2)
Marek Łukasz Dudzik, Tomasz Ksel

Wniosek: 
Komisja zatwierdziła porządek obrad.

Ad. 4

Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.

Zastępca Przewodniczącego Komisji poinformował, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści 
zawartych w protokole.

Głosowanie:

Za – 5; przeciw – 0; wstrzymujących się – 0, nieobecni – 2

Wyniki imienne:
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ZA (5)
Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr 
Szymczuch
NIEOBECNI (2)
Marek Łukasz Dudzik, Tomasz Ksel

Wniosek: 

Komisja zatwierdziła protokół nr 11/2022.

W trakcie posiedzenie komisji o godz. 13.20, na salę obrad przybył Radny Pan Tomasz Ksel.

Ad. 5
Projekt uchwały w sprawie:

a) zmiany uchwały budżetowej Gminy

Szczegóły  projektu   uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  Gminy  przedstawił 
Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Szczegółowo omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały 
budżetowej dotyczące poszczególnych zadań realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy 
Masłów.  Pan Skarbnik  Gminy  poinformował,  iż  Wójt  do  projektu  uchwały  w sprawie  zmiany 
uchwały budżetowej wprowadza autopoprawkę. Następnie wywiązała się dyskusja, w której udział 
wzięli Pan Tomasz Lato – Wójt Gminy Masłów, Pan Skarbnik Robert Szechnicki oraz Radni Pan 
Ryszard Piotr Szymczuch, Pan Wojciech Haba, Pan Andrzej Pedrycz.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej Gminy z uwzględnieniem wniosku. 

Głosowanie:
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Piotr Szymczuch
NIEOBECNI (1)
Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek: 
Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 2029

Szczegóły projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 2029 
przedstawiła  Pan  Skarbnik  Robert  Szechnicki.  Skarbnik  Gminy  poinformował,  że  zmiany 
w Wieloletniej prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzonych do uchwały budżetowej. 
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Następnie wywiązała się dyskusja. Udział w dyskusji wzięli Pan Skarbnik Robert Szechnicki oraz 
Radny Pan Andrzej Pedrycz, Pan Tomasz Ksel.

Stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu komisji uczestniczy 6 z 7 – osobowego składu Komisji do spraw Inwestycji.

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 2029.

Głosowanie:
Za –5; przeciw – 0; wstrzymujących się – 1; nieobecni – 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Piotr Szymczuch
NIEOBECNI (1)
Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek: 
Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 2029.

c)  w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/443/2017 Rady Gminy Masłów z dnia 28 grudnia 
2017  roku  w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Powiatu  Kieleckiego  w  latach 
2018-2023
W sprawie zmiany uchwały nr XLIV/443/2017 Rady Gminy Masłów z dnia 28 grudnia 2017 roku 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2018-2023 głos zabrał 
Pan Skarbnik Robert Szechnicki. Pan Skarbnik mówił o udzieleniu pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Kieleckiego w formie opracowania dokumentacji projektowej koniecznej do realizacji pn:
-  budowa  chodnika  wzdłuż  drogi  powiatowej  nr  0315T  w  msc.  Masłów  Pierwszy 
ul. Podklonówka”, w formie opracowania dokumentacji projektowej,
- budowa chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 0315T w msc. Mąchocice Kapitulne (Górne)”,
w formie  opracowania  dokumentacji  projektowej.  Następnie  wywiązała  się  dyskusja.  Udział  w 
dyskusji wzięli Pan Tomasz Lato – Wójt Gminy Masłów, Pan  Skarbnik  Robert Szechnicki, Pan 
Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej oraz Radni 
Pan Andrzej Kułak, Pan Ryszard Jan Filipowicz, Pan Ryszard Piotr Szymczuch. 

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały nr XLIV/443/2017 Rady Gminy Masłów z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie 
udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2018-2023

Głosowanie:
Za –5; przeciw – 0; wstrzymujących się – 1; nieobecni – 1
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Wyniki imienne:
ZA (5)
Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch, Artur Maciej 
Lis, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Andrzej Kułak
NIEOBECNI (1)
Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek: 
Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/443/2017 Rady 
Gminy Masłów z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Kieleckiego w latach 2018-2023.

d)  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego
W sprawie udzielenia  pomocy rzeczowej dla  Powiatu Kieleckiego głos zabrał  Pan Skarbnik Robert 
Szechnicki. Pan Skarbnik mówił o  udzieleniu pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego, która 
zostanie udzielona w roku 2024. Ze względów proceduralnych  należy podjąć uchwałę i załączyć 
do budżetu na rok 2023, a dotyczy dwóch inwestycji - opracowania projektów rozbudowy dróg 
powiatowych. Następnie wywiązała się dyskusja. Udział w dyskusji wzięli Pan Tomasz Lato – Wójt 
Gminy Masłów oraz Radny  Pan Ryszard Piotr Szymczuch. 

Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego

Głosowanie:
Za –6; przeciw – 0; wstrzymujących się – 0; nieobecni – 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch, Andrzej 
Kułak,  Artur Maciej Lis
NIEOBECNI (1)
Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek: 
Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Kieleckiego.

e) w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  nr  1  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Drugi na terenie gminy Masłów
W sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Masłów Drugi na terenie gminy Masłów głos zabrał  Pan Dariusz Korczyński – Kierownik 
Referatu  Budownictwa  i  Gospodarki  Przestrzennej.  Pan Kierownik  BiGP  szczegółowo omówił 
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zmiany,  które  mają  nastąpić  na  zlecenie  i  koszt  mieszkańca  Masłowa  Drugiego.  Następnie 
wywiązała się dyskusja. Udział w dyskusji wzięli  Pan Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu 
Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej oraz Radny Pan Tomasz Ksel.

Głosowano w sprawie:
przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
sołectwa Masłów Drugi na terenie gminy Masłów 

Głosowanie:
Za –5; przeciw – 0; wstrzymujących się – 1; nieobecni – 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Ryszard Piotr Szymczuch, Andrzej 
Kułak,  Artur Maciej Lis
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Ksel
NIEOBECNI (1)
Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek: 
Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
nr  1  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  sołectwa  Masłów  Drugi  na  terenie 
gminy Masłów.

f)  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzania  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego sołectwa Wola Kopcowa na terenie gminy Masłów.
W sprawie  przystąpienia  do  sporządzania  zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

sołectwa Wola Kopcowa na terenie gminy Masłów głos zabrał  Pan Dariusz Korczyński – Kierownik 
Referatu  Budownictwa  i  Gospodarki  Przestrzennej.  Pan Kierownik  BiGP szczegółowo omówił 
zmiany, które mają dotyczyć zmiany w części tekstowej tj. zniesienie zapisu „zakazu budowania 
przydomowych oczyszczalni ścieków”. Następnie wywiązała się dyskusja. Udział w dyskusji wzięli 
Pan  Tomasz  Lato  –  Wójt  Gminy  Masłów,  Pan  Dariusz  Korczyński  –  Kierownik  Referatu 
Budownictwa  i  Gospodarki  Przestrzennej  oraz  Radny  Pan  Tomasz  Ksel,  Pan  Piotr  Władysław 
Zegadło, Pan Andrzej Kułak.

Głosowano w sprawie:
przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
sołectwa Wola Kopcowa na terenie gminy Masłów. 

Głosowanie:
Za –5; przeciw – 0; wstrzymujących się – 1; nieobecni – 1
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Wyniki imienne:
ZA (5)
Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch, Andrzej 
Kułak,  Artur Maciej Lis
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Ksel
NIEOBECNI (1)
Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek: 
Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Wola Kopcowa na terenie gminy 
Masłów.

g)  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzania  zmiany  nr  2  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego sołectwa Wola Kopcowa  na terenie gminy Masłów
W sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany nr 2 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Wola Kopcowa  na terenie gminy Masłów głos zabrał  Pan Dariusz Korczyński – Kierownik 
Referatu  Budownictwa  i  Gospodarki  Przestrzennej.  Pan Kierownik  BiGP szczegółowo omówił 
zmiany, które mają nastąpić na zlecenie i koszt mieszkańca Woli Kopcowej. Następnie wywiązała 
się dyskusja. Udział w dyskusji wzięli Pan Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu Budownictwa 
i Gospodarki Przestrzennej oraz Radny Pan Tomasz Ksel.

Głosowano w sprawie:
przystąpienia do sporządzania zmiany nr 2 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
sołectwa Wola Kopcowa  na terenie gminy Masłów. 

Głosowanie:
Za –4; przeciw – 0; wstrzymujących się – 2; nieobecni – 1

Wyniki imienne:
ZA (4)
Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak,  Artur Maciej Lis
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
 Ryszard Piotr Szymczuch, Tomasz Ksel
NIEOBECNI (1)
Marek Łukasz Dudzik  

Wniosek: 
Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 
nr 2 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Wola Kopcowa  na terenie 
gminy Masłów.
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h)  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  o  świadczenie  usług  w  zakresie 
publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy 
Masłów.
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy Masłów. głos zabrał  Pan Zbigniew 
Zagdański  -  Sekretarz  Gminy  Masłów.  Pan Sekretarz  mówił  o  kontynuacji  świadczenie  usług 
w  zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  finansowane  z  Funduszu  rozwoju  przewozów 
autobusowych.  Stosowny wniosek został  zgłoszony w konkursie.  Podpisana została  już umowa 
o  dofinansowanie usług. Następnie wywiązała się dyskusja. Udział w dyskusji wzięli  Pan Tomasz 
Lato – Wójt Gminy Masłów, Pan Zbigniew Zagdański - Sekretarz Gminy Masłów oraz Radni Pan 
Ryszard Piotr Szymczuch, Pan Ryszard Jan Filipowicz, Pan Andrzej Kułak, Pan Tomasz Ksel, Pan 
Zenon Adam Pedrycz.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy Masłów. 

Głosowanie:
Za –6; przeciw – 0; wstrzymujących się – 0; nieobecni – 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch, Andrzej 
Kułak,  Artur Maciej Lis
NIEOBECNI (1)
Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek: 
Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 
Kieleckiego.

Ad. 6 
Zajęcie stanowiska przez Komisję w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Masłów 
działek  nr  969/3  o  pow.  0,1336  ha  i  nr  969/4  o  pow.  0,1375  ha  położonych  w  Masłowie 
Pierwszym.
W sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Masłów działek nr 969/3 o pow. 0,1336 ha i nr 969/4  

o pow. 0,1375 ha położonych w Masłowie Pierwszym, głos zabrała  Pani Anna Kucmin – Kierownik 
Referatu  Rolnictwa,  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska.  Pani  Kierownik  RGKiOŚ 
szczegółowo  omówiła,  których  działek  dotyczy  nieodpłatne  nabycie  na  rzecz  Gminę  Masłów. 
Następnie  wywiązała  się  dyskusja.  Udział  w dyskusji  wzięli  Pan  Tomasz  Lato  –  Wójt  Gminy 
Masłów, Pan Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej 
oraz Radni Pani Małgorzata Kozubek, Pan Ryszard Jan Filipowicz, Pan Andrzej Pedrycz.
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Głosowano w sprawie:
negatywnej opinii wniosku w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Masłów działek           
nr 969/3 o pow. 0,1336 ha i nr 969/4 o pow. 0,1375 ha położonych w Masłowie Pierwszym. 

Głosowanie:
Za –5; przeciw – 0; wstrzymujących się – 0; nieobecni – 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Stanisław Doleziński, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak,  Artur Maciej Lis
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
 Ryszard Piotr Szymczuch
NIEOBECNI (1)
Marek Łukasz Dudzik 

Wniosek: 
Komisja negatywnie opiniuje wniosek w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Masłów 
działek nr 969/3 o pow. 0,1336 ha i nr 969/4 o pow. 0,1375 ha położonych w Masłowie Pierwszym.

Ad. 7
Sprawy inne.

Na zakończenie obrad wywiązała się dyskusja. Dyskusja dotyczyła ceny biletu za przejazd busem. 
W dyskusji  wzięli  udział  Pan Zbigniew Zagdański -  Sekretarz Gminy Masłów oraz Radny Pan 
Tomasz Ksel. 

Ad. 8

Zakończenie obrad.

Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w komisji 
i o godz. 15.30 zamknęła obrady.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała: 
Ewelina Dąbrowska 

                                                                                                         
                                                                                                     Przewodnicząca Komisji

                                                                                                         Inwestycji
                                                                                                             /-/ Małgorzata Kozubek
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